
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Komisji Gospodarki
Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa

i Leśnictwa

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła dwa posiedzenia w dniu          
20 i 26 luty 2019r 

Głównymi tematami analizy było:
1Temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej przedstawionej przez 
Komendant  panią Beatę Miś -komisja została poinformowana o działaniach straży.
Informacje przyjęto jednogłośnie wszyscy „za”.

2 Temat: Przedstawienie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 
miasta Wisła za rok 2018. Informację przedstawił Komendant  Komisariatu Policji w Wiśle Pan 
Tomasz Domagała, Komendant omówił informacje w formie prezentacji multimedialnej. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. W trakcie prezentacji radni zadawali pytania. 
Komendant między innymi  poinformował, o planowanym otwarciu Posterunku Policji w Istebnej. 
Komendant ma zamiar wystąpić do samorządu z wnioskiem o zakup samochodu dla Policji, na co  
Burmistrz Miasta Tomasz Bujok odpowiedział, że jeżeli samochód taki miałby służyć mieszkańcom
Wisły i Trójwsi  to powinien zostać sfinansowany z budżetu Miasta Wisły i  Gminy Istebna. 
Następnie poruszano temat remontu drogi wojewódzkiej a co za tym idzie korków w mieście. 
Komendant poinformował, że na czas remontu zostanie uruchomiony dodatkowy patrol, który 
będzie  starać się  udrożnić ruch w mieście a głównie na rondzie.
   Za przyjęciem informacji: jednogłośnie wszyscy „za”.  

3 Temat: Analiza i zapoznanie się ze stanem realizacji i propozycjami projektów 
współfinansowanych z funduszy UE, krajowych i wojewódzkich, materiał omawiał Burmistrz 
Miasta Tomasz Bujok. W 2017 r  - było 14 projektów na ogólną sumę 3 865 390 zł i 24 362 euro w 
tym wysokość dofinansowania 2 488 761zł i 19 106 euro, 
w 2018r było 26 projektów na ogólną sumę 19 494 235zł i 210 860 euro w tym wys. dofin. 10 920 
759zł i 124 357 euro.
Na 2019r zaplanowano 13 projektów, na sumę 8 273 569zł i 1 053 570 euro w tym wys. 
dofinansowania 6 152 136zł oraz 883 526 euro.
Informację przyjęto jednogłośnie wszyscy „za”

4 Temat: Informacja na temat inwestycji rozpoczętych i realizowanych w mieście, w tym sieć 
kanalizacji i plany rozbudowy. W planach budowy i rozbudowy kanalizacji ujętych jest 11 rejonów, 
aktualne pozwolenia na budowę i rozbudowę posiada 5 rejonów. Burmistrz Miasta Tomasz Bujok 
potwierdził, że priorytetem jest skanalizowanie Partecznika gdyż w tym roku mija trzyletni okres od
wydania pozwolenia na budowę.  Za przyjęciem informacji: wszyscy jednogłośnie za.

5 Temat: W sprawach bieżących poruszano następujące tematy:
– Przydziału mieszkań komunalnych
–  problem kuligów w Czarnym, 
– budowa Centrum Edukacji Ekologicznej oraz basenów

Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych w dniu : 26.02.2019r. gdzie
omawiano materiały kierowane na sesje rady miasta.
 
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja.
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